

إعلان

فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة بنك الريان ش.م.ع.ق.

استناداً لل نظام الأساسي لبنك الريان ش.م.ع.ق. ولائحة ترشيح وانتخاب أعضاء مجلس الإدارة المعتمدة من الجمعية العامة للمساهمين المتوفرين على الموقع الإلكتروني للبنك وأحكام الفواتير والتشريعات ذات الصلة وعلى وجه التحديد قانون الشركات التجارية رقم (11) لسنة 2015 المعدل بالقانون رقم (8) لسنة 2021 وتعميم مصرف قطر المركزي رقم (25) لسنة 2022 بشأن حوكمة البنوك وتعديلاته ونظام حوكمة الشركات والكيانات القانونية المدرجة بالسوق الرئيسية الصادر عن مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية بالرقم (5) لسنة 2025، يعلن مجلس إدارة بنك الريان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة لشغل سبعة مقاعد (أربعة من المساهمين غير المستقلين وثلاثة لأعضاء مستقلين من غير المساهمين) لمدة ثلاث سنوات (2026 - 2027 - 2028). علماً أن باب الترشح سيكون مفتوحاً لمدة 15 يوماً اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق 30 أكتوبر 2025 وحتى نهاية دوام يوم الخميس الموافق 13 نوفمبر 2025.

كما يعلن مجلس الإدارة أن فتح باب الترشح لمقاعد الأعضاء المستقلين الثلاثة ستكون في التخصصات التالية:

- إدارة مخاطر الائتمان
- نظم المعلومات والتكنولوجيا الرقمية والابتكار
- الحوكمة والرقابة الداخلية

على كل شخص طبيعي أو معنوي توافرت فيه شروط الترشح ويرغب في الترشح لعضوية مجلس الإدارة للدورة الجديدة (2026-2027-2028) استلام وتعبئة وتقديم طلب الترشح والأوراق المطلوبة المتوفرين في مقر الشركة الرئيسي بمدينة لوسيل شارع العد الشرقي 69 برج الريان الطابق 23 أو الحصول عليه من الموقع الإلكتروني للبنك. للاطلاع على متطلبات وشروط الترشح والمستندات والأوراق المطلوبة، يرجى مراجعة الموقع الإلكتروني للبنك www.alrayan.com

ملاحظة:

- تقبل طلبات الترشح خلال ساعات الدوام الرسمي (7:30 صباحاً - 2:30 مساءً) اعتباراً من يوم الخميس الموافق 2025/10/30 وحتى نهاية دوام يوم الخميس الموافق 2025/11/13 ولن يقبل أي طلب ترشيح يرد بعد هذا التاريخ
- لكل شخص طبيعي أو معنوي يستوفي الشروط المنصوص عليها في الفصل الثالث من لائحة ترشيح وانتخاب أعضاء مجلس الإدارة المتوفرة على الموقع الإلكتروني للبنك أن يتقدم بطلب رسمي للترشيح وفقاً للنماذج المعتمدة في اللائحة المذكورة مرفقاً به جميع المستندات المطلوبة المبيّنة في الملحق رقم (1) من تلك اللائحة ولن يقبل أي طلب ترشيح من دون تلك المستندات
- ترسل جميع طلبات الترشح مرفقاً بها جميع المستندات المطلوبة بالبريد المسجل على ص.ب. رقم 28888 الدوحة - قطر لعلاية سكرتير مجلس الإدارة أو عبر البريد الإلكتروني على العنوان AGA@alrayan.com أو تسلم باليد إلى الامانة العامة لمجلس الإدارة بالمقر الرئيسي للبنك الكائن بشارع العد الشرقي 69 - مدينة لوسيل، مارينا 40، برج بنك الريان، الطابق 23
- يجب تسليم السلخ الأصلية لأي مستند أو محرر يتطلب توقيعا من قبل المرشح وضمناً استلام البنك للأصول قبل إقفال باب الترشيحات بنهاية دوام يوم الخميس الموافق 2025/11/13
- سوف يقوم البنك بالإفصاح عن اللائحة النهائية لأسماء المرشحين المستوفين للشروط المؤهلة لعضوية المجلس إلى بورصة قطر ويقوم بنشر اللائحة على موقعه الإلكتروني على أن يتضمن الإفصاح كافة المعلومات الخاصة بجميع المرشحين المؤهلين وخبراتهم العلمية والعملية من واقع سيرهم الذاتية وذلك قبل اجتماع الجمعية العامة العادية المدعوة لاختيار مجلس إدارة جديد أو فور الحصول على الموافقات اللازمة على المرشحين من الجهات الرقابية المعنية، أيهما أقرب
- يحق لمقدم الطلب الذي رفض طلبه في تقديم شكوى للبنك وفقاً لأحكام المادة (51) من لائحة ترشيح وانتخاب أعضاء مجلس الإدارة المتوفرة على الموقع الإلكتروني للبنك أو لهيئة قطر للأسواق المالية. ويكون تقديم الشكوى للهيئة وفقاً لإجراءاتها المحددة في قواعد إجراءات الشكاوى الصادر بقرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (6) لسنة 2009 والمعدل بالقرار رقم (2) لسنة 2018
- ستجري الانتخابات خلال اجتماع الجمعية العامة السنوية لبنك الريان المقرر عقده خلال الأشهر الثلاثة الأولى من العام 2026 علماً بأن دعوة الجمعية سوف يتم نشرها في الصحف والموقع الإلكتروني لبورصة قطر والموقع الإلكتروني للبنك قبل موعد انعقادها بواحد وعشرين يوماً على الأقل مع مراعاة الحصول على الموافقات اللازمة.

للاستفسار أو لمزيد من المعلومات يرجى زيارة موقع البنك على www.alrayan.com أو الاتصال بسكرتير مجلس الإدارة على الأرقام التالية 009744490478 أو 009744490401 أو عبر البريد الإلكتروني على AGA@alrayan.com

Announcement

ARB Board Nomination Now Open

The Board of Directors of AlRayan Bank Q.P.S.C. ("ARB") announces that the nominations for election of seven board members (4 Non- Independent members from shareholders and 3 Independent members from non-shareholders) who will serve a three-year term (2026-2027-2028) on ARB Board of Directors are now open in accordance with the terms and conditions set forth under ARB AOA and the Board Nomination and Election Policy ("Policy") approved by the General Assembly of Shareholders and published on ARB's website and the relevant applicable laws and regulations, in particular, Qatar Commercial Companies law No (11) of 2015 as amended by Law No. (8) of 2021, the Qatar Central Bank's circular No. (25) of 2022 on Governance of Banks and the Qatar Financial Markets Authority's Board Resolution No (5) of 2025 issuing the Corporate Governance Code of Companies and Entities Listed on Primary Market. The nomination process will remain open for 15 days starting from Thursday 30 October 2025 until 13 November 2025 COB.

The Board of Directors also announces that the nominations for election of the three independent members must be in the following specializations:

- Credit Risk Management
- IT innovation and digitalization
- Corporate Governance and internal control

Any natural or legal eligible for Board candidacy and willing to apply for Board elections must complete and present the application and the required documents available on the Bank's website or in the Bank's head office located at Lusail City, Al Add Al Sharqi Street 69, Al Rayan Tower, Floor 23. To check the applicable terms and conditions and the supporting documents required, kindly refer to the Bank's website www.alrayan.com

Remarks:

- Applications are accepted during the official working hours from 7:30 am to 2:30pm starting from Thursday 30 October 2025 until Thursday 13 November 2025 COB. Any application received after this deadline will not be considered
- Any natural or legal person that meets the terms and conditions set forth under Chapter Three of the Board Nomination and Election Policy available on www.alrayan.com may apply for Board candidacy using the relevant application forms determined in the said Policy supported by all required documents mentioned in Annex (1) of the Policy. Any application received without the required supporting documents will not be considered.
- Applications and all required supporting documents must be sent by registered mail to PO BOX 28888, Doha, Qatar to the attention of ARB's Company Secretary, or emailed to AGA@alrayan.com or delivered by hand to the Company Secretary office in ARB's Head Office located in Al Add Al Sharqi Street 69, Lusail City, Marina 40, ARB Tower, 23rd Floor.
- Original copies of any document or instrument requiring signature of a candidate must be received by ARB before the closure of nominations on Thursday 30/11/2025 COB;
- The Bank will disclose the final list of eligible candidates to Qatar Stock Exchange and publish the same on its website together with all necessary information about the candidates at least one week prior to the General Assembly to be convened to elect a new Board or immediately upon obtaining the necessary regulatory approvals on the candidates, whichever occurs earlier;
- The candidate whose application has been rejected has the right to submit a complaint to the bank in accordance with the provisions of Article (51) of the Board Nomination and Election Policy available on the bank's website or the Qatar Financial Markets Authority. The complaint to be submitted to QFMA shall be in accordance with its procedures specified in the Complaints Procedure Rules issued by Resolution No. (6) of 2009 of QFMA Board of Directors, amended by Resolution No. (2) of 2018.
- Elections will take place during the Annual General Assembly meeting intended to be convened during the first 3 months of 2026. The invitation to that meeting will be published in newspapers and on the website of ARB and Qatar Stock Exchange at least 21 days prior to the meeting subject to prior necessary regulatory approvals

For inquiries or more information, please visit ARB website www.alrayan.com or contact the Company Secretary at +974 44940478 or +974 44940401 or email AGA@alrayan.com